How to Pay for Membership付費方式

Cost of WWOOF Japan Membership:
WWOOF Japan 會員費:

· WWOOFer in Japan         5,500 Japanese Yen 成為日本WWOOFER     5,500日幣

· WWOOF Host in Japan   8,500 Japanese Yen 成為日本 WWOOF農場8,500 日幣

STOP! Do Not Pay unless you have completed the application form .
請填完會員表 參加會員後再繳費.
When paying you MUST include the login Username that was confirmed on your application or we will not be able to verify your payment.
繳費時必須備註在申請表上確認過的會員名稱. 這是要讓我們核對您的會員費用.

A note about currency: We have people join us daily from all over the world. Credit card companies, Paypal and banks can all convert whatever currency you use for payment into the proper amount in YEN.
關於錢的匯率: 全世界的人都有參加過wwoof japan.  現在使用信用卡, Paypal, 跟銀行匯款的時候都可以要求把您的貨幣轉成日幣.


Use any one of the following methods to pay (see details below)
請使用任何以下的方式付費:

1. PayPal - 一種協助網路付費的網站

2. Bank transfer - 銀行匯款 (可重國外)

3. Post Office Transfer/YUBIN FURIKAE (only in Japan) – 郵局劃撥 (限日本國內)

4. GENKIN KAKITOME (only in Japan) - 掛號信 (限日本國內)

5. Send cash through the post  - 寄現金 (限日本國內)

6. Bank transfer (From inside Japan ONLY) - 日本銀行匯款 (限日本國內)


(be sure to let us know when you pay)
(付費完請通知我們)

ONLINE PAYMENTS – 線上付費

1) PayPal


Use this method if you wish to pay by credit card or if you already have a PayPal account or would like to set one up. Creating an account is free, although it may take several days for Paypal to verify the account before you are able to make a payment. But you also have the option of paying by credit card WITHOUT creating an account and without waiting.
如果是想用信用卡負費可以透過PayPal (www.paypal.com).  使用paypal只需要申請免費會員(會員申請有時要等2-3天, 會員確認後就可使用). 如果不想申請Paypal會員也是可以透過他們來付費.  


In most cases your membership is activated immediately once your payment is finished when using Paypal.
使用Paypal 付費完成後您的wwoof japan會員就會立刻起動

How it works: Once you have you have submitted your application you will be asked to log in with the user name and password that you specified. You will then be directed to the Paypal payment page. 
wwoof japan申請表填完後您就可以用申請時指定的會名跟密碼來登入. 登入後網頁就會轉移到paypal付費的頁面.

OFFLINE PAYMENTS- 一般付費

2) Bank Transfer - 銀行匯款 (可重國外)
IF YOU PAY THIS WAY, COST OF MEMBERSHIP IS $68 AUSTRALIAN.
If you want to pay by bank transfer from anywhere in the world, then this is the bank account to send your payment to. Be sure to have the bank you use to send your payment inform you of the fees charged by your bank, our bank, and banks in between, so that the full $68 Australian arrives net into our bank account. If you are paying via internet banking, then you should not have fees deducted from your payment.  But, if you are sending payment  by funds transfer from your bank to our bank, then fees are usually charged by your bank, banks in between, and our bank.  Be sure to tell your bank that the full $68 Australian must arrive in our bank account. If your bank does not know, then we can say from experience that the fees most often charged by banks total $21, so if you are not sure, then send an extra $21 to pay for bank fees; $68 plus $21 equals $89 Australian.  If you want to avoid bank fees, then you can pay by PayPal via our website. 

用這一種方式付費要$68澳幣.
從世界各地銀行匯款的話要先跟您的銀行確認任何有可能的手續費. 這是要確定$68澳幣會完全的進入我們的銀行(澳洲銀行). 請確定跟提醒您的銀行匯款時一定要把$68澳幣匯到我們的銀行裡. 如果您的銀行不確定手續費, 以我們的經驗通常銀行會要最多的手續費是$21澳幣, 所以可以先準備好 $68+$21=$89澳幣給銀行. 但是如果不想要這些手續費請用Paypal 的方式來付款.

銀行Bank name: Commonwealth Bank of Australia
swift 密碼Swift Code: CTBAAU2S
住址Address: 71-73 Anderson Avenue, Panania, 2213, NSW, Australia
BSB 號碼BSB Number: 062222
帳號Account Number: 10152567
帳名Name in which the account is held: WWOOF JAPAN


3) Post Office Transfer/YUBIN FURIKAE (in Japan)- 郵局劃撥 (限日本國內)
帳號Account number : 02720-0-59726
帳名Account name in English script : WWOOF Japan

Click here for a Japanese version of the account name that you can print and take to the post office with you.
這裡有日文的帳名, 您可以列印出來然後拿去郵局.

4) GENKIN KAKITOME (in Japan)-掛號信 (限日本國內)

Within Japan you may mail cash by special certified mail. This system is called GENKIN KAKITOME. If you wish to pay by this method, please inquire at the nearest post office for assistance. Payments made by this method should be mailed to the following address:


掛號信可以在日本國內使用(日語叫GENKIN KAKITOME ).  您可以去任何日本郵局去尋問跟要求幫忙. 請用以下的住址來寄費用給我們:

WWOOF Japan
Honcho 2-jo, 3-chome 6-7, Higashi-ku, Sapporo
065-0042 JAPAN 

Click here for a Japanese version of this address that you can print and paste to an envelope.
這裡有日文的住址, 您可以列印出來然後貼上信封.

5) Send cash through the post- 寄現金 (限日本國內)

We stop short of recommending it but if you are having trouble paying either because of your location, computer problems, or other, then you may do as many choose to do and send cash to us through the post. We only accept cash in Japanese yen (5,500 Yen) or Australian dollars ($68 Australian dollars) and it should be sent to:
我們不推薦這種付款方式因為風險比較大. 但是如果您真的沒辦法用其他的方式付費, 您可以直接用郵件寄給我們. 我們只接受日幣($5,500日幣)跟澳幣($68澳幣). 請寄到:

WWOOF Japan
Honcho 2-jo, 3-chome 6-7, Higashi-ku, Sapporo 
065-0042 JAPAN 


If you do use this method please be sure to wrap the cash well (in kitchen foil is best or otherwise in paper), include your name and address in the envelope, and drop us an e-mail to tell us to watch out for it.
如果是用這種方式, 請把您的錢包好(用鋁伯紙或用普通的紙包好). 在信封附上您的大名跟住址. 還有寄出後記得跟我們通知一聲. 

6) Bank transfer (From inside Japan ONLY)-日本銀行匯款 (限日本國內)

CAUTION: Do not send payments to this account from outside Japan.
小心: 請不要在日本國外匯款到這帳號

銀行Bank name: Japan Net Bank

分行Branch name: Honten

分行密碼Branch code: 001

帳號Account: Futsu yokin (ordinary account)

帳號號碼Account Number: 7210606

帳名The name in which the account is held: WWOOF Japan

Please contact us and tell us that you have paid so we can watch for your payment and prepare your membership materials. Provide us with the following: 

- your name
- your login Username from your WWOOF application
- postal address

- e-mail address
- phone or fax number where we can reach you if necessary
- How you paid, including any information that can help us to identify your payment. 

You may send this via our contact form or mail or fax it to: 

請通知我們您的付款所以我們可以開始準備您的資料. 請把以下的給我們:

-姓名
-會員登記的名字
-郵購住址
-email
-電話或傳真號碼(好讓我們與您連絡)
-您付費的方式(這可以幫我們確認誰付的錢)

請寄或是傳真這資料給:


WWOOF Japan

住址Address: 

WWOOF Japan
Honcho 2-jo, 3-chome 6-7, Higashi-ku, Sapporo
065-0042 JAPAN 


Fax # from within Japan: (011) 780-4908 日本內

Fax # from outside Japan: + 81-11-780-4908 日本外

